
VARTIAISET RY 

HALLITUKSEN KOKOUS 23.10.2023 KLO 12.00–14.45 

Elemenco Oy, Kirjekuorentie 1, 73600 Kaavi 

PAIKALLA:  Antero Vartiainen, puheenjohtaja 
 Tapio Vartiainen 
 Heikki Vartiainen 
 Matti Asomäki 
 Jouni Kainulainen 
  
Kokoontumisen aluksi nautittiin Anteron tarjoamat kahvitarjoilut ja vaihdoimme kuulumiset 

PÖYTÄKIRJA 

1. Hallituksen puheenjohtaja Antero Vartiainen toivotti kokoukseen saapuneet 
tervetulleeksi ja avasi kokouksen. 
 

2. Kokouksen sihteeriksi valittiin Heikki Vartiainen. Todettiin paikallaolijat ja 
osallistumisesta estyneet. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
3. Hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi puheenjohtajan laatima esityslista. 

Esityslista liittenä. 
 

4. Heikki Vartiainen kertoi tekemästään matkasta Slovenian Ljubljanaan, jossa 
pelattiin Huuhkajien EM-karsintaottelu.  
Keskusteltiin Matti Asomäen hallitukselle lähettämästä viestistä Sukuseurojen 
Keskusliiton kokouksesta. Yksi merkittävä asia kokouksessa oli Sukuseurojen 
verotuskäytäntö, jonka lainmukaisuus epäilyttää.  
 

5. Luettiin edellisen kokouksen pöytäkirja, todettiin se kokouksen mukaiseksi ja 
allekirjoitettiin. 
 

6. Pekka Vartiainen oli matkalla Euroopassa. Olimme yhteydessä häneen puhelimitse. 
Pekka kertoi, että matkalta tultuansa hän alkaa rakentamaan Vartiaisten 
sukuseuran nettisivuja.  

 
7. Puheenjohtaja on suunnitellut Vartiaisten sukuseuran 75 -vuotishistoriikkia/ / 

juhlajulkaisua.  
Hän esitteli, kuinka julkaisu rakentuu. Julkaisuun tulee jokaiselta toimintavuodelta 
yksi sivu. Sivulle kootaan Vartiaisen Viesteistä suvun sen vuoden merkittävimmät 
tapahtumat ja sen lisäksi merkittäviä tapahtumia Suomesta ja ulkomailta. Jaettiin 
vastuita julkaisun kokoamisesta seuraavasti. Jouni Kainulainen kokoaa vuodet 1950 
-1959, Heikki Vartiainen vuodet 1960-1969 ja Tapio Vartiainen vuodet 2010-2019.  
Julkaisun taitossa apua antavat Pekka Vartiainen ja puheenjohtajan tytär Mari 
Gauriloff.  
Puheenjohtaja laatii kirjeen hallitukselle ja toimihenkilöille ja pyytää apua julkaisun 
kokoamisessa. 



Matti Asomäki saapui kokoukseen. Kerrattiin hänelle, mitä asioita kokouksessa oli 
siihen mennessä käsitelty. 
 
Tässä kohtaa puheenjohtaja joutui poistumaan kokouksesta. Hän luovutti 
kokouksen puheenjohtajuuden hallituksen varapuheenjohtaja Tapio Vartiaiselle. 
 

8. Yksi Vartiaisten sukuseuran juhlavuoden tavoite on sukuhaarojen sukukirjojen 
yhdistäminen yhdeksi sukukirjaksi. Puheenjohtajan johdolla kokoonnuttiin Kaaville 
Elemenco Oy:n tiloihin 18.9.2023 suunnittelemaan tätä projektia. Paikalla olivat 
Anteron lisäksi Jouni Kainulainen, Heikki Vartiainen ja Osmo Vartiainen. Jouni 
Kainulainen on tehnyt pohjustustyötä siihen, kuinka yhdistetty kirja sukuhaaroista 
toteutettaisiin.  
Päätettiin, että kirjassa seurataan samalla tavoin niin poikien kuin tyttärienkin 
sukuhaaroja. 
Jouni Kainulaisen selvityksen mukaan kirjaan on tulossa 16805 henkilöä, 3679 
taulua ja 592 sivua. Kirja toteutettaisiin kaksi palstaisena. Sukuhaarat erottuisivat 
toisistaan mustalla sivulla ja kunkin sukuhaaran sisällösluettelo olisi kirjan lopussa. 
Jouni Kainulainen tarkastaa vielä sukuhaarojen tietoja vertaamalla niitä sukututkija 
Heikki Turusen tietoihin.  
 

9. Matti Asomäki kertoi, että on kokouksen jälkeen jatkamassa matkaa Liperiin, jossa 
hän yrittää saada tehtyä dna testin Mattisenlahden Vartiaisten sukuhaarasta. Myös 
Pielisjärven Vartiaisista toivotaan testin tekijää. 

Liperin Vartiaisista oli kokouksessa tulostus, jossa oli 22 sukutaulua. Yhteensä 
Liperin Vartiaisista on 233 sukutaulua. Liperin Vartiaisiin pitää yhdistää vielä ainakin 
Rääkkylän ja Kiteen Vartiaisia sekä muualta lyhyempiä sukuhaaroja. Yhteyksien 
etsimistä helpottaisi, jos dna-testejä olisi suvusta tehty eri puolilta Pohjois-Karjalaa. 
 

10. Keskusteltiin Vartiaiset ry:n 75-vuotisjuhlasta ja sukukokouksesta 17.-18.8.2024. 
Sovittiin, että Heikki Vartiainen tekee tilavarauksen Hotelli Iso-Valkeiselle. 
 

11. Muita asioita ei ollut 
 

12. Seuraava kokous päätettiin pitää maanantaina 15.1.2024. Paikkaa ei sovittu, koska 
hallituksen puheenjohtaja ei ollut paikalla. 

 
13. Kokouksen puheenjohtaja kiitti kokoukseen osallistuneita aktiivisesta keskustelusta 

ja päätti kokouksen klo 14.52. 
 
 
Antero Vartiainen    Heikki Vartiainen 
Puheenjohtaja    Sihteeri 

 

 

 



 
 
 
 
 


